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Drøftingstema 
Skal Indre Fosen kommune dekke utgifter til skyss for elever med rett og plikt til opplæring i 
norsk og samfunnsfag – utover det som kreves i loven?  
  
Oppvekstutvalgets behandling 
Enhetsleder VI orienterte om saken. Pengene vi får for elevene, brukes til selve 
undervisningen.  
Skolearealet er åpent, og elevene kan sitte på skolen og jobbe videre, koke te og kaffe.  
Kan undervisningen starte litt seinere på dagen? Kan det aksepteres at to kommer for seint? 
Hva med de 28 som kommer med busser som er på skolen til kl. 9? Hvordan ordner de dette i 
andre kommuner?  
Prinsippet må være at vi utnytter den rutegående transporten som fins. Så må undervisningen 
tilpasses dette tilbudet. Kommunen bør ikke åpne for å dekke skyssutgiftene. Det vil skape 
store problemer for kveldsundervisning og organisering.  
  
Oppvekstutvalgets konklusjon 

1. Elevene ved voksenopplæringen benytter den rutegående transporten som fins i 
kommunen. Det settes ikke opp egen kommunal skyss.  

2. En viss ventetid må aksepteres. 
3. Undervisningen må i størst mulig grad tilpasses det eksisterende busstilbudet. Det er ikke 

greit at elevene kommer for seint pga. at bussen kommer etter at undervisningen har 
startet.  

4. Kommunen bør ikke åpne for å dekke skyssutgiftene. Kommunen har ingen forpliktelse til 
å dekke dette.  

5. Samkjøring er en aktuell løsning. Det kan være integrering i praksis.  
  
 
 


